
Kako vam je uspelo doseči tako visoko udeležbo
volivcev na voliščih v vaši krajevni skupnosti ?

To vprašanje smo zastavili picdsednikoma krajevnih konferenc
SZDL v KS Besnica in v KS Jože Moškrič-Ciril. To sta naši dve kra-
jevni skupnosti, ki sta 16. marca dosegli najvišjo udeležbo na voliščih.
Krajevna skupnost Besnka je z 96,2-odstotno udelcžbo na voliščih
dosegla letos najboljšo udeležbo na voliščih v naši občini. Pied štirimi
leti je bila udeležba 98,3-odstotna, torej še boljša. Vendar — takrat je
bila tudi skupna občinska udeležba za skoraj 10% boljša. Tako je
uspeh Besnice res vreden vse pohvale.

Druga krajevna skupnost je Jože Moškrič-Ciril v Novih Jaršah, ki je
dosegla skoraj 92-odstotno udeležbo na voliščih. To je pa najvišji re-
zultat od mestnih krajcvnih skupnosti, ki so bile po udeležbi na voli-
tvah vedno slabše od vaških krajevnih skupnosti. V tej krajevni skup-
nosti so imeli pred štirimi leti rezultat 91,37 odstotkov, letos pa so bili
še malce boljši, kar ješe posebne vrednosti rezultat ki dokazuje, da bi
višjo udeležbo lahko dosegii tudi drugje.

S. G.

FRANC ŽIDAN, PREDSEDNIK KK SZDL V KS BE-
SNICA

Naša KK SZDL je že lani je-
seni pričela s pripravami na voli-
tve. Sklicani so bili terenski od-
bori SZDL, pozneje pa smo skli-
cali tudi zbore krajanov po voliš-
čih, kjer smo opravili prve kandi-
dacijske priprave.

V zvezi s predvidenimi kandi
dati, ki naj bi prevzeli delo v sisih
in v delegaciji za skupščino druž-
benopolitične skupnosti, nismo
imeli nikakršnih težav, saj so bili
vsi pripravljeni delati. Že to nas
je v predsedstvu KK SZDL nav-
dalo še z večjim zagonom, da smo
opravljaK pravočasno in uspešno
vse sprotne naloge v zvezi z voli-
tvami.

Poudarjam, da so bili glavni
dejavnik za tak uspeh naši krajani
sami, saj rezultat v procentualni
udeležbi ni presenetljiv — pri-
bližno tako odstotki udeležbe so
bili skoraj vedno doslej. Mislim,
da so Ijudje še nepokvarjeni,
pripravljeni delati, pripravljeni se
odrekati. Ni mi treba posebej
poudarjati, da smo morali doslej
sami reševati komunalne pro-

bleme — od cest v začetku, pa
vodovodov, elektrifikacije do te-
lefona sedaj. Vse delo je bilo
udarniško, ničesar našim Ijudern
ni bilopodarjeno. Kljub temu,da
je družba mačehovska do zunaj-
mestnih območij, Ijudje cenijo
tudi vse tiste napore in prispevke,
ki boljšajo standard naših delov-
nih ljudi in krajanov.

Naj se ob tej priliki zahvalim
vsem aktivistom v KS, tajništvu
KS, volilnim odborom in vsem
drugim, ki so mi prispevali, da so
volitve tako lepo uspele.

• JANKO PUČNIK, PREDSEDNIK KK SZDL V KSJOŽE
MOŠKRIČ-CIRIL

»Na volitve v nedeljo, 16.
marca smo se pripravljali dalj
časa in sklenili v predsedstvu KK
SZDL, da se vključijo vse sesta-
vine fronte. Imenovali smo ope-
rativno-politični štab, ki je bil
razširjen s člani odborov DPO in
društev ter določili posebne ekipe
aktivistov, ki so bili zadolženi za
posamezna volišča oziroma za
volilne enote, ki pri nas pokrivajo
tim. »Terenski odbor SZDL«.

Stab je imel pred volitvami dva

sestanka, da dan volitev pa se je
sestajal vsake tri ure in analiziral
volilno udeležbo iz posameznih
volilnih enot. Organizirali smo
»reporterski avto«, ki je prek
dveh zvočnikov ves dan oddajal
glasbo in parole in s tem dopol-
njeval svečano vzdušje ob voli-
tvah in seveda vabil krajane, da
opravijo svojo državljansko
dolžnost. Istočasno pa moramo
priznati izredno zavzetost vseh
volilnih odborov, ki so marljivo
sodelovali in zavestno opravljali.
tudi s svetovanjem volilcev, svojo
dolžnost.

Končni rezultat po skrinjicah
za zbor KS in občinske SIS je bil
91,57-odstoten in smo s tem za
0,57 % presegli udeležbo volilcev
iz leta 1982.

V naši KS smo se torej organi-
zirali »po siarem« in nismo sogla-
šali z mnenjem nekaterih iz dru-
gih KS, da je edino važna »spon-
tana« udeležba, kar je seveda
tudi vplivalo na prvič po vojni
slabšo udeležbo na volitvah v KS
občine«.


